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ΘΕΜΑ: «Αδυναμία στην καθημερινή εφημεριακή κάλυψη 

παρουσιάζουν αρκετές κλινικές του Νοσοκομείου Λαμίας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε δελτίο τύπου, όπως πληροφορούμαστε, προέβη η Ένωση Νοσοκομειακών 
Ιατρών Λαμίας (ΕΝΙΑΛ), καταγγέλλοντας τις σοβαρές ελλείψεις σε ανθρώπινο 
δυναμικό που εμφανίζει το Νοσοκομείο Λαμίας. Όπως αναφέρει το σχετικό 
δημοσίευμα, στην Παιδιατρική και Πνευμονολογική Κλινική υπάρχει μόνο ένας 
ειδικευμένος γιατρός, ενώ το Αναισθησιολογικό Τμήμα λειτουργεί με 
«δανεικούς» γιατρούς από τη ΜΕΘ. Αδυναμία όμως στις καθημερινές 
εφημερίες παρουσιάζουν πολλές από τις Κλινικές του Νοσοκομείου 
(νευρολογική, ουρολογική, ΩΡΛ, νευροχειρουργική, οφθαλμολογική κλπ.) λόγω 
φανερής υποστελέχωσής τους, γεγονός που θέτει σε κίνδυνο την υγεία των 
ασθενών, αφού πρέπει να περιμένουν να εξεταστούν από τον ειδικευμένο 
γιατρό την επόμενη ημέρα ή σε ορισμένες περιπτώσεις να διακομισθούν σε 
άλλο νοσοκομείο. Ενδεικτικά, αναφέρουμε ότι, όπως καταγγέλλει η ΕΝΙΑΛ, στο 
Πνευμονολογικό εφημερεύει 5 ημέρες κάθε μήνα ο μοναδικός ειδικός 
Πνευμονολόγος εδώ και δύο συνεχόμενα έτη, ενώ τα επείγοντα περιστατικά 
στην Πνευμονολογική καλύπτουν κατά τις ημέρες της εφημερίας τους οι δύο 
Πνευμονολόγοι της ΜΕΘ. Βάσει όλων αυτών, η Πνευμονολογική Κλινική 
αδυνατεί για 10 τουλάχιστον ημέρες εκάστου μηνός να καλύπτει τα επείγοντα 
περιστατικά που δέχεται και κατά συνέπεια η εισαγωγή των ασθενών γίνεται 
την επόμενη ημέρα εκτός Σαββατοκύριακου ή αργίας. Ο μοναδικός 
ειδικευμένος Πνευμονολόγος είναι ταυτόχρονα και διευθυντής της κλινικής με 
αποτέλεσμα να είναι αποκλειστικά υπεύθυνος τόσο για τους νοσηλευόμενους 
επί 25 ημέρες κάθε μήνα αλλά και για τις 5 εφημερίες που καλείται να κάνει 
ελλείψει άλλου ειδικευμένου ιατρού. Η ΕΝΙΑΛ επίσης καταγγέλλει ότι εν μέσω 
χειμώνα και με αυξημένο τον αριθμό των περιστατικών με λοιμώξεις 
επιτελούνται έργα επισκευής και βελτίωσης των κτιριακών υποδομών που 
αναγκάζουν τη Χειρουργική και Παθολογική Κλινική σε μείωση των κλινών τους, 
σε μετακινήσεις ασθενών σε άλλες κλινικές και ανακάτεμά τους με ασθενείς 
διαφορετικών νοσημάτων, με καταφανείς τους κινδύνους τέτοιων ενεργειών, τη 
στιγμή μάλιστα που δεν έχει προηγηθεί καμία ενημέρωση προς τα θεσμικά 
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όργανα από μέρους της Διοίκησης, όπως ενδεικτικά αναφέρουν τα 
δημοσιεύματα που φιλοξενούν το δελτίο τύπου της ΕΝΙΑΛ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να στελεχωθούν 
όλες οι κλινικές του Νοσοκομείου Λαμίας με τον απαραίτητο αριθμό ιατρικού 
προσωπικού, ούτως ώστε να είναι σε θέση να καλύπτουν τις εφημερίες τους; 
 
2. Δεδομένου ότι στο δελτίο τύπου η ΕΝΙΑΛ κάνει λόγο και για τη ΜΕΘ Παίδων, 
δωρεά του Ιδρύματος «Σταύρος Νιάρχος», που δε λειτούργησε ποτέ, 
προτίθεστε να δώσετε εξηγήσεις για τον λόγο της μη λειτουργίας της και να 
προβείτε στη διενέργεια των κατάλληλων ενεργειών, προκειμένου αυτή να 
λειτουργήσει άμεσα; 
 
3. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να λειτουργούν 
καθημερινά τα εξωτερικά ιατρεία του Νοσοκομείου Λαμίας και να αναπτυχθούν 
επίσης εξειδικευμένα ιατρεία, κάτι που δε διαθέτει έως τώρα το εν λόγω 
Νοσοκομείο; 
 

4. Πρόκειται να αυξήσετε τις χειρουργικές αίθουσες, αίτημα των ιατρών του 
Νοσοκομείου, οι οποίοι κρίνουν ως καθ’ ύλην αρμόδιοι την αναγκαιότητα της 
αύξησης αυτών σε 3 τουλάχιστον; 
 
Η ερωτώσα Βουλευτής 
 
 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΜΑΡΙΑ 




